
Kluczbork 2024.07.29

Andrzej Kosmata
Radny Rady Miejskiej
W Kluczborku

Rada Miejska w Kluczborku
Wpł. dn...2?.„?-LA^L
Nr

Pan
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Interpelacja
dotyczy: Zarządzenie Nr BR 0050.205.2023 Bunnistrza Miasta Kluczborka z dnia 27

listopada 2023roku.
W sprawie opłat za korzystanie wynajmu sal wiejskich na organizację prywatnych

imprez.
Na dzień dzisiejszy sytuacja wygląda w tem sposób, że osoba wynajmująca świetlicę

wpłaca ustaloną kwotę za wynajęcie sali na konto urzędu miejskiego Kwota ta w całości jest
jako dochód gminy. Sołectwo ,które sale wynajmuje nie ma z tego żadnych korzyści .A nie
kto inny tylko mieszkańcy w osobach świetlicowej ,członków rad sołeckich dbają o to, aby ta
świetlica była zadbana i czysta ,a sprzęt znajdujący się w niej był sprawny .

Podczas wypożyczania sali dochodzi często do różnych uszkodzeń sprzętu ,ścian
stolarki drzwiowej, krzeseł oraz wyposażenia sanitariatów.
Nie wszystkie usterki świetlicowa jest w stanie zauważyć przy odbiorze świetlicy po
imprezie, co powoduje ,że sołectwo ponosi dodatkowe koszty naprawy. Są przypadki że
wynajmujący starają się specjahiie ukryć uszkodzenia ,aby nie ponosić dodatkowych
kosztów. Słychać głosy sołtysów że może dojść do takiej sytuacji ,że sołectwa nie będą
zainteresowane wynajmem sal.

Dlatego moja propozycja jest taka ,aby połowa kwoty jaką pobiera urząd była
przeznaczana dla sołectwa ,które wynajmuje salę .Pieniądze te byłyby na koncie w urzędzie
do dyspozycji sołectwa na bieżące utrzymanie sali i drobne naprawy w razie potrzeb.
Proszę o pisemne udzielenie odpowiedzi na powyższą interpelację .
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